
Protokół Nr 26/10
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 28 kwietnia 2010 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 12.40.
Przewodniczył: Lucjan Gutowski -Zastępca Przewodniczącego Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi Pani Krystyny Klimaszewskiej
4. Wolne wnioski.

Ad. l.
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Pan Gutowski zaproponował aby w pkt. 4 wstawić punkt dotyczący wyboru
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Z-ca Przewodniczącego poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przegłosowała porządek obrad.
Komisja obradowała wg następującego porządku.

l. Otwarcie posiedzenia i przyj ęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi Pani Krystyny Klimaszewskiej
4. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
5. Wolne wnioski.

Ad.2.
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3.
Rozpatrzenie skargi Pani Krystyny Klimaszewskiej.
Skargę przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Pani Krystyna Klimaszewska dodał, że Pan Cydzik kłamał mówiąc na sesji że teren po
żwirowniach jest zrekultywowany. Powiedział, że kupiła gospodarstwo i ma zamiar otworzyć
agrotusytykę wspólnie z synami i kto zwróci koszt poniesione.
Radny J.Wierzbicki zwrócił uwagę że Burmistrz zabiegła o to aby nie było na tym terenie
żwirowni a teraz występuję w roli oskarżonego.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że pewne kometecje sa podzielone, Burmistrz miał
inne założenia co do eksploatacji kruszywa na tym terenie. Jeżeli tego dobra jest dużo to
należy je racjonować. Na pewnych terenach pozowlono już wcześniej wydobywać i tam
trzeba kontynować ale na pozostałych terenach należało by zaczekąć. Taki dokument został
rpzedstawiony radzie ale rada nie podzieliła stanowiska Burmistrza.



Radny J.Wierzbicki zaproponował, aby Pani Klimaszewska wystąpiła do Starostwa
Powiatowego jako zarządcy drogi o zmniejszenie tonażu na tej drodze.
Radny A.Cydzik powiedział, że nikt nie utrzymuje się z agroturystyki. A żwirowni chce 12
wsi jest podpisanych 50 osób razem z sołtysem.
Pani Klimaszewska odpowiedziała, że sohys nie ma ziemi wiec może podpisywać.
Z-ca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały w sprawie skargi Pani Klimaszewskiej na
Burmistrza Sokółki.
Z-ca Przewodniczącego poddał pod głosowanie.
Komisj aj ednogłośnie uznała że skarga jest niezasadna.

Ad.4
Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Radny S.Mucuś zaproponował Panią Bieniuseiwcz
Pani Bieniusiewicz nie wyraziła zgody.
Pan Gutowski zaproponował Radnego Cydzika.
Radny Cydzik wyraził zgodę.
Komisja jednogłośnie poparła kandydaturę Radnego Cydzika na Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej.

Ad.5
Wolne wnioski.

Protokołowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Lucjan Gutowski



L.p.

Lista obecności
Komisji Rewizyjnej

Nazwisko i imię

Gutowski Lucjan

Klicki Wojciech

Funkcja

Zastępca
Przewodniczącego

Komisji
Członek

3. Bieniusiewicz Jadwiga

5. Wierzbicki Jerzy

Spoza Komisji udział wzięli:

Podpis


